
         Postpensjonistene Trøndelag Sør 

               PROTOKOLL FRA ÅRSMØTET 5.MARS 2020 

                            kl.11.30 i Hornemansgården 
Til stede:33 medlemmer, og 1 gjest, Laurentse Foss fra PPF. 

Invitert gjest fra Trøndelag Nord meldt forfall. 

 

DAGSORDEN 

1. Åpning 

2. Godkjenning av innkalling 

3. Valg av dirigent og sekretær, samt to representanter til å underskrive protokollen 

4. Årsberetning 2019 

5. Regnskap 2019 med revisors innberetning 

6. Innkomne forslag 

7. Budsjett 2020 

8. Valg   

9. Avslutning 

 
Sak 1: Åpning 

        Leder Per Henry Hansen ønsket velkommen, til vårt 49.årsmøte,  

            og spesielt til Laurentse Foss, vår gjest fra PPF. 

            Vi mintes to av våre medlemmer som gikk bort i 2019: 

            Aud Kari Løberg og Per Salberg, med ett minutts stillhet. 

             

            Leder ga en kort oppsummering fra tidligere, om kontingent/beløpsdifferanse, 

            grunnet saken Postkom / Fagforbundet, - og om Hornemansgårdens drift videre. 

            Vårt arbeid med rekruttering av nye medlemmer nevnt, - samt om positiv økning 

            fra året før, angående flere registrerte e-postadresser. 

            De siste årene har det blitt gradvis lavere deltakelse på våre utenlandsturer, 

            men ganske god oppslutning om innenlands aktiviteter, - som Spel. 

Sak 2: Godkjenning av innkalling 

         Innkalling godkjent uten merknader. 

 

 

 

 



Sak 3: Valg av dirigent og sekretær, samt to representanter til å underskrive 

         protokollen 

         Møteleder: Ivar Johnsen 

             Underskrive protokollen: Ole Solem og Kristian Sørensen 

Sak 4: Årsberetning 2019 

            Møteleder gjennomgikk årsberetningen, - bemerkning fra møteleder; 

            det vil være noe frafall grunnet kontingentøkning. 

            Leder utdypet ytterligere ut fra innledning ved møtestart, om kontingent, 

            fordelingsnøkkel. 

            Årsberetningen enstemmig vedtatt. 

Sak 5: Regnskap 2019 med revisors innberetning 

        Kasserer Ragnhild Langrød delte ut og gjennomgikk regnskapet med 

            spesifikasjoner, og leste revisjonsinnberetningen fra revisorene Olav Grotdal og 

            Skare som hadde kontrollert og funnet regnskapet i orden. 

            Kasserer har ansvarsfrihet. 

            Bemerkning fra leder Per H. Hansen:  

            Postkoms feriehjem på Røros solgt, hvorav inntekten gikk til sentralt fond. 

            Det blir kjøpt opp leiligheter innen- og utenlands. 

            Bemerkning fra Arne Bendiksvold: Da Lånekassen og Postens Sangkor  

            ble nedlagt, fikk Pensjonistforeningen pengene. 

             

Sak 6: Innkomne forslag 

        Forslag fra Jon Døsvik: Styrehonoraret bør økes fra kr.20.000.- 

            til kr.24.000.-, hvorav økningen fordeles likt med 20% på hvert av 

            styremedlemmene. 

            Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

Sak 7: Budsjett 2020 

        Kasserer delte ut og gjennomgikk budsjettet som ble enstemmig vedtatt. 

Sak 8: Valg 

         Valg  v/ møteleder, - valg godkjennes ved akklamasjon: 

             Leder Per Henry Hansen, fra før valgt til 2021 

             Nestleder Jarle Fagerbekk gjenvalgt for 1 år 

            Sekretær Heidi Arstad Lind, fra før valgt til 2021 

            Kasserer: Arne Bendiksvold valgt for 1 år 

            Styremedlem Elsa Jacobsen, fra før valgt til 2021 

            1. varamedlem: Kristian Sørensen, fra før valgt til 2021 

            2. varamedlem: Rolf Johnsen valgt for 2 år 

            Revisorene Olav Grotdal og Steinar Skare gjenvalgt for 1 år 



            Tur- og arrangementskomiteen: Leder: Heidi Arstad Lind gjenvalgt for 2 år 

                                                                         Janne Kvaløsæter gjenvalgt for 2 år 

                                                                         Kristian Sørensen gjenvalgt for 2 år 

            Valgkomité: Leder: Mali Dyrendahl gjenvalgt for 2 år 

                                          Jon Døsvik, fra før valgt til 2021 

                                          Mary Sundland valgt for 2 år 

                                          Tore Holm valgt for 2 år 

Etter valget oppfordret og utfordret leder medlemmene til å påta seg lærerike 

og trivelige styreverv, og minnet om at flertallet i Styret nå tok på seg gjenvalg for 

bare ett år, slik at Valgkomiteen har et stort arbeid foran seg, som det kreves god tid 

til, og positiv innstilling fra medlemmene til å påta seg verv. 

Varamedlem Randi Helene Svee (som måtte gå tidlig) ble takket for sin gode innsats og 

overrakt blomster fra leder Per H. Hansen. 

 

Vår gjest fra PPF, nestleder og medlem av arbeidsstyret, Laurentse Foss, fortalte om 

viktige sentrale saker:  

Sakene er vanligvis todelte – sosiale / politiske, som pensjonsrettigheter, - og 

*medlemsverving - *styrekurs - *Landsmøtet (hvert 3.år), nå i 2021 

*SAKO, en paraplyorganisasjon (PPF, Politiet, Fagforbundet, Telepensj. Landsforbund, 

  Jernbanepensj. Forbund, Statens Vegvesens pensj,forbund) 

*forhandlingsrett i Trygdeoppgjøret er viktigste sak 

*statsbudsjettet i møter med Stortingsrepresentanter  *Digitaliseringskurs 

*før Kommunevalg utpekes ny Eldrerådsrepresentant som får opplæring 

*samarbeidsavtale med Postkom ang. feriehjem lot seg ikke gjøre, venter på ny avtale 

*stemmerett på alle nivå, som yrkesaktive medlemmer *gratis medlemsskap i  

  Fagforbundet etter fylte 76 år, for de som er allerede medlemmer 

 

Leder takket Laurentse Foss, møteleder Ivar Johnsen, Styret, Tur- og 

arrangementskomiteen for innsatsen. og takk for stor innsats til 

mangeårig kasserer Ragnhild Langrød. 

 

Årsmøtet ble hevet kl.13, og møtet fortsatte som ordinært medlemsmøte til kl.13.40. 

 

 

____________________________          _____________________________ 
                      Ole Solem                                                                Kristian Sørensen 

 

 

Heidi Arstad Lind 

sekretær 



 

 

            

 

 

    

  

          

 

           
 


